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Zápis č. 3 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské  
VUT v Brně konaného dne 25. 03. 2025  

Účast: viz prezenční listina  

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 16 (z toho 11 ZK a 5 SK)  
NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 5 (z toho 1 ZK a 4 SK)  

AS FP je usnášeníschopný, ZK je samostatně usnášeníschopná, SK je samostatně usnášeníschopná. 

Jednání AS FP bylo zahájeno ve 14:30 hod.  

 

1. Úvod a schválení programu 

Jednání zahájil předseda AS FP VUT v Brně Ing. Jan Luhan. Pozdravil všechny přítomné a všechny seznámil 
s programem dnešního zasedání.  

Program zasedání: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Slib nového člena AS FP 
3. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP VUT v Brně 
4. Projednávání a schválení Výroční zprávy o činnosti FP za rok 2022 
5. Ekonomická komise AS FP  
6. Informace z EK AS FP, AS VUT v Brně, SK AS FP a kolegií  
7. Různé 
 

USNESENÍ: AS FP schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 25.03.2025. 

PRO: 14 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 
 

Následně pan předseda informoval o výsledcích doplňovacích voleb do Komory akademických pracovníků AS 
FP, které se uskutečnili 04. 03. 2025 dle Protokolu o výsledku ze dne 05.03.2025, kde byl zvolen pan Ing. 
Vladimír Bartošek, Ph.D. (a jako náhradník Ing. Pavel Mráček, Ph.D.). 

 
 

2. Slib nového člena AS FP 

Pan předseda přivítal nově zvoleného člena AS FP pan Ing. Vladimíra Bartoška, Ph.D. a požádal ho o složení 
slibu dle Přílohy č. 2 Statutu Fakulty podnikatelské – Slib člena akademického senátu fakulty.  

Pan doktor Bartošek složil slib, a následně mu pan předseda předal Osvědčení o zvolení do AS FP.  
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3. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP VUT v Brně 

Pan předseda sdělil, že pro schválení je k dispozici zápis ze zasedání AS FP VUT v Brně dne 25. 02. 

2025, který byl zaslán členům dne 06. 03.2025 s termínem pro připomínky do 14. 03. 2025. K tomuto 

zápisu nebyly obdrženy žádné připomínky a výsledná verze byla předána dne 18. 03. 2025.  

USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 
25. 02. 2025. 

PRO: 15 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 
 

4. Projednávání a schválení Výroční zprávy o činnosti FP za rok 2022 

Dalším bodem zasedání bylo schválení Výroční zprávy o činnosti FP za rok 2022. Pan předseda 
seznámil přítomné s aktuálním stavem a realizovaným schvalovacím procesem. V následné diskusi 
bylo apelováno na zajištění kontrolních mechanismů, které minimalizují rizika zpoždění schvalování 
těchto dokumentů a rovněž na zajištění odpovídající technické úrovně vybavení všech účastníků online 
zasedání. Po diskusi bylo přistoupeno k formulaci usnesení: 

USNESENÍ: AS FP schvaluje Výroční zprávu o činnosti FP VUT za rok 2022. 

PRO: 14 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 2 
 

V 14:36 přišla Ing. Holendová.  
 
 

5. Ekonomická komise AS FP (EK AS FP) 
 

V souvislosti s přípravami rozpočtu pro rok 2025 byla otevřena diskuse k EK AS FP. Tato komise bylo 

vytvořena v rámci zasedání AS FP dne 27.02.2024 a na zasedání AS FP dne 19.03.2024 byli jmenování 

členové a členky této komise. Aktuální složení této komise je dostupné na webu FP: 

https://www.fp.vut.cz/cs/o-fakulte/organizacni-struktura/akademicky-senat/ekonomicka-komise-as-fp.  

V rámci projednávání byla diskutována potřeba této komise a její role při přípravě Pravidel pro sestavení 

rozpočtu FP a následně Rozpočtu FP. Pan děkan vyjádřil zájem diskutovat tyto záležitosti v širším plénu 

AS FP. Z diskuse a na podnět pana Ing. Očka vyplynulo, že EK AS FP bude připravena pro případ 

zvýšené potřeby intenzivního projednávání zmiňovaných záležitostí.  

V současné době je tato komise bez předsedy a stávajícími členy jsou:  

• doc. Ing. Michal Karas, Ph.D. (ÚF) 

• prof. Ing. Alena Kocmanová, Ph.D. (ÚE) 

• Ing. Martin Očko (SKAS) 

• Jan Dvořáček (SKAS) 

Dalšími členy EK AS FP byli původně současní členové vedení FP (doc. Doskočil a původní předseda 

EK AS FP doc. Chlebovský), kteří již nejsou členy AS FP.  

Následně bylo otevřena diskuse k doplnění členů této komise. Pan doktor Bartošek poznamenal, že 
v aktuálním složení komise chybí zástupci Ústavu managementu a Ústavu informatiky. V rámci diskuse 
byl pak navržen panem doktorem Luňáčkem jako zástupce za Ústav managementu, s čímž pan doktor 
souhlasí.  

https://www.fp.vut.cz/cs/o-fakulte/organizacni-struktura/akademicky-senat/ekonomicka-komise-as-fp
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Zástupci Ústavu informatiky se vyjádřili, že aktuálně necítí potřebu být členy této komise, avšak 
v případě potřeby ji mohou doplnit. V tomto kontextu byla formulována usnesení:  

USNESENÍ: AS FP se usnesl na veřejném a společném hlasování en-bloc o jmenování členů 

Ekonomické komise AS FP. 

PRO: 15 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 

USNESENÍ: AS FP jmenuje Ing. Vladimíra Bartoška, Ph.D. novým členem Ekonomické komise 

AS FP. 

PRO: 15 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 

 
Zasedání bylo na 10 minut přerušeno a po této technické přestávce byl prostor věnován diskusi o 
jmenování předsedy/předsedkyně EK AS FP.  Paní prof. Kocmanová navrhuje pana doc. Karase jako 
předsedu EK AS FP, který s tímto návrhem souhlasí. K této záležitosti byla formulována následující 
usnesení.  

USNESENÍ: AS FP se usnesl na veřejném a společném hlasování o jmenování 

předsedy/předsedkyně Ekonomické komise AS FP. 

PRO: 14 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

USNESENÍ: AS FP jmenuje jako předsedu EK AS FP pana doc. Ing. Michala Karase, Ph.D.  

PRO: 13 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 

V rámci hlasování nebyli přítomní Ing. Heralecký a Ing. Juřica.  

 
 

6. Informace z EK AS FP, AS VUT v Brně, SK AS FP a kolegií  

• Informace z EK AS FP 

EK AS FP prozatím nezasedala. 

• Informace z AS VUT v Brně 

Paní prof. Kocmanová informovala o zasedání AS VUT v Brně. Zmíněno bylo zejména umístění VUT 

v Brně v žebříčcích QS a významné aktuální události (České polovodičové centrum – 07.04.2025 za 

účasti pana premiéra a ministrů, Návštěva francouzského velvyslance apod. Rovněž bylo informováno 

o stravném, Výroční zprávě o činnosti VUT v Brně za rok 2024 a aktuálním stavu přípravy rozpočtu VUT 

v Brně pro aktuální rok.  

• Informace z SK AS FP 

Pan Ing. Očko informoval: Řeší se Brněnský majáles. Královnou za VUT je studentka naší fakulty. 

Proběhlo setkání studentských senátorů a senátorek. Bylo odloženo setkání s ředitelkou KaM. Nejbližší 



 

 
 4 / 5 

akce v rámci Brněnského Majálesu bude stavba májky. 11. 4. proběhne Konference akademických 

senátorek a senátorů.  

• Informace z kolegií 

Pan děkan stručně informoval:  

• Děkuje za účast na Workshopu ekonomických komisí AS fakult a AS VUT.  

• Pracuje se na nových akreditacích studijních programů, snaha zvýšit KEN.  

• Dne 16.4.2025 v 15.00 hod plánuje setkání se studenty. 

• V rámci zjišťování požadavku na zakoupení licencí Copilot na jednotlivé ústavy, obdržel 22 

požadavků. Požádal Ing. Weiricha o zajištění. 

• Poděkoval za účast na akademickém shromáždění. Účast nebyla vysoká. Poprosil proděkany 

o výstupy z Akademického shromáždění. 

• Informoval o ohlašovací povinnosti od 1.3.2025, kdy se ukládá povinnost akademickým 

pracovníkům informovat o každé svém dalším pracovním poměru. Úkol: nahlásit pracovní 

úvazek na jiných VŠ. T: do 27.3.2025. 

• Přivítal nového zaměstnance Mgr. Stojaspala, který byl na FP přijat v rámci pomoci zjištění 

stavu a úprav infrastruktury naší fakulty, včetně přípravy „redesignu“ projektu ERDF, zkvalitnění 

našich prostor aj. Požádal o případnou součinnost. 

• Sdělil, že vysílání kandidátů do NAU nesmí být bez předchozí informovanosti děkana a 

prorektora Doupovce. 

V 15:27 odešel JUDr. Kopřiva a Ing. Luňáček.  

 
 

7. Různé 

Pan Dvořáček: Jaký je koncipován Joint-Degree program – má nahradit stávající Manažerskou 

informatiku, nebo má doplnit stávající programy?  

Pan děkan ve stručnosti shrnul základní rozvržení připravovaných studijních programů.  

Pan Ing. Franc: Jaká je situace v oblasti personální zajištění u připravovaných mezioborových 

programů? 

Pan děkan reagoval: V této fázi jednotliví garanti představili strukturu studijních programů, tj. jaké 

předměty bude obsahovat zmíněné studijní programy, a až následně se bude řešit konkrétní personální 

zajištění. 

Pan doc. Karas: Jak budou navazující magisterské studijní programy reflektovat změny u 

připravovaných bakalářských programů.  

Pan děkan se vyjádřil: Nyní se navrhla struktura bakalářských studijních programů. Je velmi 

pravděpodobné, že struktura bude obdobná i v navazujícím studiu – tedy jeden studijní program se 

specializacemi v oblasti vzdělávání „ekonomické obory“ a jeden interdisciplinární v oblastech 

vzdělávání „ekonomické obory + … + ” – tedy opět se specializacemi. 
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Příští řádné zasedání AS FP VUT v Brně proběhne dne 22. 04. 2025 ve 14:30 h. v zasedací 

místnosti pana děkana (P362). 

Předpokládaný program zasedání: 

1. Úvod a schválení programu 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP VUT v Brně 
3. Představení nových bakalářských studijních programů na FP 
4. Příprava pravidel sestavení rozpočtu FP pro rok 2025 
5. Informace z EK AS FP, AS VUT v Brně, SK AS FP a kolegií  
6. Různé 

 
Termín předložení materiálů k projednání na květnovém zasedání AS FP (06.05.2025) - při dodržení 

standardní předkládací lhůty je do 07.04.2025.  

USNESENÍ: AS FP schvaluje program řádného zasedání AS FP VUT v Brně konaného dne 

22.04.2025. 

PRO: 14 
PROTI: 0  
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

Pan předseda všem poděkoval za účast a angažovanost ve věcech fakulty. Zasedání bylo ukončeno 
v 15:52 hod. 

 

 

 

 

Verifikoval:  Ing. Jan Luhan, Ph.D., MSc  Mgr. Bc. Helena Musilová 

předseda AS FP   předsedkyně KAP AS FP 

 

 

 

 

    Ing. Martin Očko 

předseda SK AS FP 

 

Zapsala: Ing. Markéta Bednářová 


